


A 4Life® Loyalty Program order is an order placed on automatic shipment that meets the terms and conditions outlined

below.

This Loyalty Program is applicable to all 4Life distributors registered in Malaysia only. This program is non-transferable.

Distributors who participate in the Loyalty Program earn 15% back in Products Credits to redeem for the products of their

choice.

Distributors must maintain a minimum monthly Loyalty Program order of 100 LP to earn Product Credits.

Loyalty Program orders can only be placed once a month in a single receipt.

A maximum of 75 LP in Product Credits can be earned each month.

Product Credits never expire, as long as you have an active account.

Distributors must maintain a monthly 125 LP Loyalty Program order for two months to receive the bonus product of the

month.

Distributors can choose a shipping day from the 1st through the 20th day of the month.

IMPORTANT – Loyalty Program orders must be made no later than 20th of every month. 

Loyalty Program orders can be changed up to the day before the monthly ship date.

Loyalty Program orders can be deferred up to two months at a time.

Loyalty Program orders must ship to earn Product Credits. Product Credits will be deducted for a Loyalty Program order that

is returned.

Existing distributors may begin to redeem Product Credits 60 days after their first Loyalty Program order ships.

New distributors who enroll in the Loyalty Program may begin to redeem Product Credits 60 days after their first 4Life product

order ships.

New distributors earn Product Credits on all orders placed during the first month of product purchases (subject to the defined

limits), as long as the new distributor is enrolled in the Loyalty Program by the end of the following month. After the first month

of purchases, Product Credits will only be earned on Loyalty Program orders.

Product Credits have no cash redemption value and are non-transferable.

Product Credits can only be redeemed for single-unit LP products.

Product Credit redemptions are only shipped with the next Loyalty Program order and cannot be returned or exchanged.

A RM16 redemption fee for each redemption order applies.

Surcharges apply to Product Credit redemptions of certain 4Life products.

Taxes may apply to redemption fees, surcharges, Product Credit redemption orders, and the Bonus Product of the Month. 

Products redeemed through Product Credits have no LP.

To redeem Product Credits, to cancel Loyalty Program participation or to know more about 4Life Loyalty Program, please use

the 4Life Business app, log onto your 4Life account at malaysia.4life.com or call Customer Service at 1800-819-419.

4Life reserves the right to change, amend, alter or discontinue any of the above Terms and Conditions without any prior

notice.
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Pesanan Program Loyalty 4Life adalah pesanan melalui penghantaran automatik yang memenuhi terma dan syarat yang

dinyatakan di bawah.

Program Program ini terbuka kepada semua Pengedar 4Life yang berdaftar di Malaysia sahaja. Program ini tidak boleh dipindah

milik.

Pengedar yang mengambil bahagian dalam Program Loyalty mendapat 15% pulangan dalam Kredit Produk untuk menebus

produk pilihan mereka. 

Pengedar mesti mengekalkan pesanan Program Loyalty bulanan minima 100 LP untuk memperolehi Kredit Produk.

Pesanan Program Loyalty hanya boleh dibuat sekali sebulan dalam satu resit.

Jumlah maksimum Kredit Produk sebanyak 75 LP boleh diperolehi setiap bulan

Kredit Produk tidak mempunyai tempoh tamat, selagi anda mempunyai akaun yang aktif.

Pengedar mesti mengekalkan pesanan Program Loyalty bulanan sebanyak 125 LP untuk dua bulan untuk menerima produk

bonus bulanan.

Pengedar boleh memilih tarikh penghantaran dari hari pertama hingga hari ke-20 setiap bulan.

PENTING – Pesanan Program Loyalty mesti dilengkapkan selewat-lewatnya pada 20hb setiap bulan. 

Pesanan Program Loyalty boleh ditukar sehingga satu hari sebelum tarikh penghantaran bulanan. 

Pesanan Program Loyalty boleh ditangguh sehingga 2 bulan pada satu masa. 

Pesanan Program Loyalty perlu dihantar untuk memperolehi Kredit Produk. Kredit Produk akan ditolak untuk pesanan Program

Loyalty yang dikembalikan.

Pengedar sedia ada boleh mula menebus Kredit Produk 60 hari selepas penghantaran pesanan Program Loyalty pertama.

Pengedar baharu yang mendaftar dalam Program Loyalty boleh mula menebus Kredit Produk 60 hari selepas penghantaran

pesanan produk 4Life pertama.

Pengedar baharu memperolehi Kredit Produk untuk semua pesanan yang dibuat pada bulan pertama (tertakluk kepada had

yang ditentukan), selagi pengedar baharu mendaftar dalam Program Loyalty sebelum penghujung bulan berikutnya. Selepas

pembelian bulan pertama, Kredit Produk hanya akan diperolehi dari pesanan Program Loyalty.

Kredit Produk tidak mempunyai nilai penebusan tunai dan tidak boleh dipindah milik.

Kredit Produk hanya boleh ditebus untuk satu unit LP produk.

Kredit Produk yang ditebus hanya akan dihantar bersama pesanan Program Loyalty seterusnya dan tidak boleh dipulang atau

ditukar.

Yuran penebusan RM16 dikenakan untuk setiap pesanan penebusan.

Surcaj dikenakan untuk penebusan Kredit Produk pada produk 4Life tertentu. 

Cukai mungkin dikenakan untuk yuran penebusan, surcaj, pesanan penebusan Kredit Produk dan Produk Bonus Bulanan.

Produk yang ditebus melalui Produk Kredit tidak mempunyai LP.

Untuk menebus Kredit Produk, membatalkan penyertaan Program Loyalty atau mendapatkan maklumat lanjut mengenai

Program Loyalty, sila guna 4Life Business App, log masuk akaun 4Life anda di malaysia.4life.com atau hubungi Khidmat

Pelanggan di 1-800-819-419.

4Life berhak untuk menukar, mengubah, meminda, mengolah atau menamatkan mana-mana Terma dan Syarat di atas tanpa

sebarang notis.
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4Life 忠诚回馈计划订单必需设定⾃动送货，且需符合以下条规。

此忠诚回馈计划仅适⽤于所有在⻢来西亚登记的 4Life 传销商，且不可转让。

参与忠诚回馈计划的传销商可获得15% 产品积分回馈以兑换喜爱的产品。

传销商必需维持每⽉忠诚回馈计划订单⾄少 100LP 以赚取产品积分。

忠诚回馈计划订购仅限每⽉订购⼀次，需凭单张收据。

每⽉所能赚取的产品积分上限为 75LP。

产品积分不会失效，只要您保持账号活跃。

传销商必需维持两个⽉，每⽉忠诚回馈计划订单⾄少 125LP 以获得当⽉赠品。

传销商可从每⽉的第 1 ⽇⾄ 20 ⽇之间，选择出货⽇期。

重要事宜 – – 忠诚回馈计划订单需在每⽉的 20 ⽇或之前完成。

忠诚回馈计划订单的更改，最迟可在出货⽇期的⼀天前完成。 

忠诚回馈计划可⼀次推迟最多两个⽉。

忠诚回馈计划订单必需出货，⽅能赚取产品积分。退还的忠诚回馈计划订单，产品积分将被扣除。

现有的传销商可在他们的⾸个忠诚回馈计划订单出货后的 60 天后，兑换产品积分。

新传销商可在他们的⾸个 4Life 产品订单出货后的 60 天后，兑换产品积分。

新传销商可从⾸⽉的所有产品订单中赚取产品积分（需符合条规），只要他们在下个⽉尾或之前登记忠诚回馈

计划。从第⼆个⽉起，只有忠诚回馈计划订单可赚取产品积分。

产品积分不得兑换现⾦或转让。

产品积分仅可兑换单件 LP 产品。

所兑换的产品将连同下⼀次的忠诚回馈计划订单⼀并出货，并不得退回或交换。

每⼀次的产品兑换将征收 RM16 的兑换费⽤。

特定4Life产品的产品积分兑换将征收附加费。

兑换费⽤、附加费、产品积分赎回订单和当⽉赠品可能需要征税。

兑换的产品⽆ LP 积分。

欲兑换产品积分、取消参与忠诚回馈计划或取得更多有关忠诚回馈计划的详情，可使⽤4Life Business应⽤程

序、登录您在malaysia.4life.com的4Life账号或致电客服1-800-819-419。

4Life 有权在没有任何预先通知的情况下修改、改变或终⽌以上的规则与条件。
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